



**PROGRAM KESIHATAN AWAM
KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA**

KENYATAAN TAWARAN

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

KETERANGAN TAWARAN : TENDER PERCETAKAN DAN PENGEDARAN BUKU REKOD RAWATAN PENYAKIT TIDAK BERJANGKIT (KARDIOVASKULAR) BAGI UNIT KAWALAN PENCEGAHAN KARDIOVASKULAR-DIABETES, CAWANGAN PENYAKIT TIDAK BERJANGKIT, BAHAGIAN KAWALAN PENYAKIT BAGI TAHUN 2020 – (QT200000000011856)

JENIS TAWARAN : Terbuka

KOD BIDANG :

Kod Bidang	Bidang	Sub Bidang	Pecahan Sub Bidang
22 16 01	PERKHIDMATAN	PERCETAKAN (DIKHAS KEPADA SYARIKAT 100% BUMIPUTERA)	MENCETAK BUKU, MAJALAH, LAPORAN AKHBAR
22 16 15	PERKHIDMATAN	PERCETAKAN (DIKHAS KEPADA SYARIKAT 100% BUMIPUTERA)	REKABENTUK PERCETAKAN (PRINTING DESIGN)

TARIKH MULA TAWARAN : 14/05/2020

TARIKH TUTUP TAWARAN : 04/06/2020

TEMPOH SAH LAKU : 180

LOKALITI : Semua Negeri

Telecenter:

**Unit Perolehan,
Pejabat TKPK(KA),
Aras 8, Blok E10, Kompleks E, Presint 1,
Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan,
62590 PUTRAJAYA
No. Telefon : 03-8883 4009**

Pembekal yang ingin menyertai tender ini mestilah ePerolehan *enabled*. Sistem ePerolehan mempelawa pembekal secara **Auto Invite**. Hanya pembekal yang mempunyai kod bidang berkenaan sahaja layak menyertai tender tersebut.

Cadangan Teknikal dan Cadangan Kewangan yang lengkap hendaklah dikunci masuk (*key-in*) ke dalam sistem ePerolehan pada atau sebelum **4 Jun 2020, jam 12.00 tengah hari**. **Semua dokumen pelawaan, dokuman tawaran dan dokumen sokongan hendaklah dikemukakan secara elektronik dan penyerahan dokumen secara manual adalah tidak dibenarkan. Penyerahan secara manual hanya dibenarkan bagi sampel/dokumen-dokumen yang diminta sahaja (jika berkenaan).**

Tawaran yang lewat tidak akan diterima.

Kementerian Kesihatan Malaysia tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah ataupun sebarang tawaran.

Syarikat/Firma/Koperasi/Pemilikan Tunggal* hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi bagi kontrak yang melibatkan hanya sekali bayaran (*one-time payment*) melalui sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan pada kadar sebanyak 0.8% dengan had maksimum RM9,600 bagi transaksi yang bernilai RM1.2 juta atau lebih;

Atau

Setiap transaksi bagi kontrak yang melibatkan beberapa kali pembayaran (*multiple payment*) melalui sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan sebanyak 0.4% dengan had maksimum RM4,800 bagi pesanan bernilai RM1.2 juta atau lebih.

*Yang mana berkenaan

Timbalan Ketua Pengarah Kesihatan (Kesihatan Awam),
Kementerian Kesihatan Malaysia.